

《单词百科:restate是什么意思?restate怎么发音?restate的解释和用法》

英语单词restate是什么意思?restate怎么读?restate怎么发音?简答网为您整理了restate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



restate怎么读

restate的读音:[ri: ste t]

restate的意思

1、vt.重申;再次声明;

restate的近义词

1、ingeminate vt.重申;

2、iterate vt.重复;反复申明;

3、paraphrase n.释义, 意译;演释曲;

4、reaffirm vt.重申;再肯定;

5、regurgitate vt.使反胃;使反哺;使反刍;依样复述;

restate的双语例句

1、He continued throughout to restate his opposition to violence.

他一直不断重申他反对暴力。

2、The government took the opportunity to restate its basic policies.

政府趁机重申其基本政策。

3、Ask the interviewer to restate a question if you are confused.

卖出采访重申一个问题如果你是困惑。

4、The letter merely restated the law of the land.

这封信只不过重复了一下土地法。

5、Well, restate that: the ghost of his presidency haunts the 2008 campaign.

好吧,再说一次:他的总统任期在2008年大选中游荡。

6、Let us restate the assertions above as a theorem.

我们把上述的断言重新表述为一个定理。

7、Send any message to Post Restate, Athens '.

把任何信件都寄到“雅典存局候领处。”

8、I would like to restate my high interest in the secretary position.

我想再次重申我对秘书这一职位非常感兴趣。

9、Let us restate this problem as one of putting n identical balls in r different boxes.

让我们把此问题重新叙述为把 n 个相同的球放进 r 个不同的盒子的问题。

10、Let me restate that vision briefly.

让我简单重申我的理想.

11、Athena : As usual, I feel compelled to restate the problem.

照例,我觉得有必要重申一下问题.

12、Some people restate the job's requirements in their summary of qualifications or objective.

很多人在简历中或目标总结中复述工作要求.

13、I'm sorry , but I did not understand your question. Could you please restate it?

对不起, 你的问题我没有理解, 请你再说一遍好 吗 ?

14、He continued throughout to restate his opposition to violence...

他一直不断重申他反对暴力.

15、Oh their behalf I ask you to restate and reaffirm the timeless truth of our party.

我代表他们请你们重申我们党永恒的真理.

16、The results sometimes restate the obvious, but just as often they are new and provocative.

研究结果有时只是在重申那些显而易见的观点,
但同样很多时候其结论是新颖而引发争议的.

17、Restate combination cards and membership cards modes is not a novelty.

从广义上讲组合制卡和会员卡制作方式并非新生事物.

18、Restate your reasons clearly.

清楚地重申你的理由.

以上是简答网为您整理的restate怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于restate的用法、restate的释义、restate的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/restate>